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BUURTBABBEL
Liesbet vormt een brug tussen de buurtbewoners,  
de deskundigen en Umicore.

Umicore - Samen één buurt

“Vingerprik maakt 
opvolging eenvoudiger”

Moretusburg en Hertogvelden kunnen rekenen 

op de hulp van wijkwerker Liesbet De Groot. 

Liesbet woont zelf in Hoboken en kent de 

wijken door en door. “Ik ben er met open armen 

ontvangen”, zegt ze volmondig. Haar taak? De 

mensen van A tot Z begeleiden bij de vingerprik. 

Twee keer per jaar organiseert het 
Provinciaal Instituut voor Hygiëne (PIH) een 
vingerprikcampagne voor de kinderen in 
Moretusburg. Daarbij meten ze de lood-in-
bloedwaarden. Het PIH merkte doorheen de jaren 
een dalende opkomst. Op dat moment kwam 
Liesbet in beeld. 

Liesbet werkt voor Logo Antwerpen, een 
organisatie van de Vlaamse Overheid die 
inzet op gezondheid. Met haar achtergrond als 
verpleegkundige was zij de geknipte persoon 
om de rol als wijkwerker in te vullen.

“Het is mijn taak om de mensen te 
informeren rond alles wat bij de 
vingerprik komt kijken. Dat gaat van 
uitleggen waarom het belangrijk 
is dat de kinderen meedoen tot 
samen de resultaten bekijken en de 
kinderen verder opvolgen. Er is zo 
veel informatie om te verwerken. 
Ik help de mensen het overzicht te 
bewaren.”

Belang vingerprik

“Toen ik hier startte, merkte ik een grote 
ongerustheid. Net om dat weg te nemen, is het 
belangrijk om deel te nemen aan de vingerprik. 
Alleen door te meten weet je hoe de lood-in-
bloedwaarden zijn. Niet elk kind is even gevoelig, 
het ene neemt het sneller op dan het andere. Het 

is belangrijk dat we dat weten. Alleen zo kunnen 
we helpen.”

“Ook al heeft je kind altijd lage waarden, dan blijf 
je best deelnemen aan de vingerprik. Er kunnen 
altijd onvoorziene zaken zijn waardoor ze toch 
eenmalig verhogen. Het is belangrijk dat we ook 
dat weten zodat we hen juist kunnen opvolgen.”

Zorgbudget

“Chronische blootstelling kan op lange termijn 
een effect hebben. Weten we dit, dan kunnen 
we de gezinnen gericht helpen om de waarden 
opnieuw te doen dalen. Er is hiervoor een 
zorgbudget uitgetrokken waar ze beroep op 
kunnen doen. Met dat zorgbudget hebben we al 
veel kinderen kunnen helpen.”

“De mensen hoeven niet bang te zijn van het 
resultaat. Ze staan er niet alleen voor. Samen 

krijgen we de lood-in-bloedwaarden 
naar beneden. Daar ben ik van 

overtuigd.” 
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Hoe kan je Liesbet bereiken? 

Tel. 0489 95 10 54 
liesbet.degroot@logoantwerpen.be 
www.logoantwerpen.be/hoboken

Umicore - Samen één buurt

“Vingerprik maakt 
opvolging eenvoudiger”



4

HET WAAROM  
VAN EEN GROENE ZONE

Umicore - Samen één buurt

Waarom een groene zone?

De wijk en Umicore zijn doorheen de 
jaren altijd dichter naar elkaar gegroeid, 
tot op een punt dat de woonwijk volledig 
aan de site grensde. We hebben gezien 
dat de invloed van de fabriek op de buurt 
het grootst is in de straten vlak naast de 
site. Dat willen we beperken. Daarom 
leggen we een groene zone aan, zowel 
op onze eigen terreinen als naast de 
fabriek. Dit zorgt voor meer afstand 
tussen onze activiteiten en de buurt.

Ondertussen hebben we al 1 hectare 
groen op onze site aangeplant. Daarnaast 
hebben we de bewonders een aanbod 
gedaan om te verhuizen als ze dat willen. 
Intussen heeft meer dan 95% van de 
bewoners van zone 1 aangegeven dat 
ze op het voorstel van Umicore willen 
ingaan. Bijna 60% van hen is al verhuisd. 

Waarom een testfase? 

Eind 2022 start een eerste testfase. In deze 
fase zullen we een beperkt aantal woningen 
afbreken. De werken zullen gebeuren met 
de nodige maatregelen op vlak van stof. De 
betrokken woningen zullen zo gekozen worden 
dat de hinder voor de buurt tot een minimum 
wordt beperkt. Vóór de afbraakwerken doen we 
een stabiliteitsonderzoek zodat er geen hinder 
ontstaat voor de resterende huizen.

Waarom woningen afschermen?

Het aanplanten van de bomen is voorzien 
voor 2024. Ondertussen draagt Umicore 
zorg voor de leegstaande woningen. Het 
groen in de voortuinen onderhouden 
we zodat er geen wildgroei aan planten 
ontstaat.

Om overlast te beperken, heeft Umicore de 
aangekochte woningen afgeschermd. Toch 
worden sommige huizen nog getroffen 
door vandalisme en sluikstorters. Hier wordt 
altijd bij de bevoegde instanties melding van 
gemaakt en voor opvolging gezorgd. Heb je 
zelf klachten rond overlast? Bezorg ze ons 
via wijzijnburen@umicore.com. Wij zorgen 
dat deze bij de juiste overheidsinstanties 
terechtkomen.

BRANDWEER UMICORE  
STAAT OP SCHERP
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Umicore - Samen één buurt

“We zijn met onze brandweer een nieuwe weg 

ingeslagen”, vertelt brandweerman Diego De Geest. 

“Wij volgen allemaal intensieve training om zowel 

fysiek als mentaal 100% klaar te zijn wanneer we 

nodig zijn”, gaat Diego verder. Onze training is 

gebaseerd op die van de professionele brandweer. 

Eén keer per jaar gaan we ook extern voor een 

scenariotraining. Daar trainen we met echte 

vuurhaarden en kunnen we ook dingen open- of 

afbreken als dit past binnen de oefeningen.”

Brandveiligheid

Naast het verbeteren van het brandweerteam zet 

Umicore ook in op brandveiligheid en -preventie. 

Dit doen ze met de hulp van externe deskundigen. 

Zo werden alle gebouwen 

onderworpen aan een 

brandrisicoanalyse, werd 

het noodplan herzien en 

de werking van de crisiscel 

aangepast. 

Bij Umicore hebben we een eigen brandweerkorps. 
Onze interne brandweer werd de afgelopen jaren 
grondig hervormd. Vandaag staat er een sterk team 
klaar voor Umicore.

Fysiek paraat
“Het stopt niet bij oefenen. Het is belangrijk dat elke 

brandweerman medisch en fysiek fit is om tijdens een 

interventie voor zichzelf, zijn ploegmakkers en de mensen 

rondom zich te zorgen. Hiervoor baseren we ons op de 

normen van de externe brandweer. Om aan die eisen te 

voldoen, worden we begeleid door een extern team met 

een sportarts en personal trainers”, besluit Diego. 

BRANDWEER UMICORE  
STAAT OP SCHERP
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Umicore - Samen één buurt

In de Umicore fabriek in Hoboken recycleren we 17 verschillende 
metalen, waaronder goud en zilver. De vraag naar die edele metalen 
is de laatste jaren spectaculair gegroeid. Dat is logisch als je weet dat 
ze hard nodig zijn in de mode rne technologie. 

Denk maar aan toestellen die we dagelijks gebruiken, zoals gsm’s, 
computers, elektrische fietsen en auto’s. Gelukkig zijn edele metalen 
eindeloos herbruikbaar. Dat betekent dat je ze kan blijven recycleren 
zonder aan kwaliteit in te boeten. Door ze te recycleren, gaan 
de grondstoffen dus niet verloren. Deze manier van recycleren 
noemen we ook wel bovengrondse mijnbouw.

Elk jaar krijgen een dertigtal kinderen de kans om Umicore wat beter te 

leren kennen. Tijdens een namiddagje Technoteens laten we de (klein)

kinderen van collega’s op een speelse en leerrijke manier kennismaken 

met wetenschap en techniek. 

Naast het bouwen van hun eigen waterzuivering werkten ze ook aan 

een groot chocoladeproject. Verschillende soorten chocolade smelten 

om vervolgens de onzuiverheden (lees: nootjes ☺) eruit te halen om er 

daarna opnieuw een reep chocolade van te maken. Een lekker alternatief 

voor het recyclageproces bij Umicore.

TECHNOTEENS 
ONTDEKKEN 
UMICORE

Bij klassieke goudmijnen wordt er uit 
één ton erts gemiddeld 5 gram goud 
gewonnen. Via ons recyclageproces 
halen we zo’n 300 gram goud uit één 
ton elektronisch schroot. Dat maakt 
de invloed op het milieu kleiner dan 
die van klassieke mijnbouw.

... er in je dagelijkse toestellen edele metalen zitten?  

WIST JE DAT

1
TON

> vandaag > 300gr

5gr> klassiek >
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Umicore - Samen één buurt

OP DEN HOF
Een nieuwe openbare weg

De Adolf Greinerstraat heeft de 
fabriek van Umicore altijd al 
in tweeën verdeeld. De straat 
wordt gebruikt door zwakke 
weggebruikers, maar ook door 
zware vrachtwagens.  
Allesbehalve een ideale situatie …

Waarom?

Umicore besliste samen met 

de stad Antwerpen en het 

district Hoboken om een 

nieuwe verbindingsweg tussen 

Moretusburg en Hemiksem aan 

te leggen. Dit is niet alleen in het 

belang van de verkeersveiligheid. 

Het zal ook opwaaiend stof op 

de straat verminderen. Umicore 

neemt de kosten van dit project 

volledig op zich.

              Wanneer?
Tijdens de zomer wordt de 

vergunning ingediend. De start van 

de werken aan de nieuwe weg op het 

fabrieksterrein is gepland in 2024. 

De aansluiting en opening van de 

weg wordt in 2025 verwacht.

                      Waar?
De nieuwe weg komt langs de spoorweg. De woonbuurt zal 

van de nieuwe weg gescheiden zijn door de groene zone. 

Langs de nieuwe weg komt een vrijliggend fietspad dat ter 

hoogte van de Curiestraat overgaat in een fietsstraat.

Scan deze code  
om het persbericht 
te lezen
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Umicore - Samen één buurt

Contact
Adolf Greinerstraat 14

2660 Hoboken
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Niet-dringende vragen 

en meldingen:  

SiteHoboken.

Communicatie@

eu.umicore.com

Dringende milieuvragen 

of klachten? 

Bel 24/7 gratis

Volg onze 

facebookpagina

www.facebook.com/

umicorehoboken 

buurtinformatie

en bezoek onze website 

www.umicore.be

Al ingeschreven op  

BE-Alert?

Dan ben je meteen 

verwittigd bij een 

noodsituatie!  

www.be-alert.be/nl

DOE JIJ MEE? 
Procesoperator Hoogoven

“Onze teamgeest  
is onze grootste troef” 

Fatih Tekin

Ben jij die nieuwe  
collega bij de Hoogoven ? 
Solliciteer via Procesoperator met  
hands-on mentaliteit | Umicore  
Ontdek al onze vacatures op  
www.umicore.be/nl/jobs.

“Bij de Hoogoven doorloop je een goed uitgewerkt 

opleidingstraject. Door de grote verscheidenheid aan jobs 

heb je ook een mooie afwisseling als operator.  

Onze grootste troef? De sfeer tussen de collega’s!”

0800-93739


